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《饒宗頤國學院院刊》徵稿啟事 

一、《饒宗頤國學院院刊》由香港浸會大學饒宗頤國學院主辦，採用香港刊

號，在香港出版。英文刊名為 Bulletin of the Jao Tsung-I Academy of Sinology (BJAS)。 

二、本刊每年出版一輯，大十六開本。刊載有關國學及漢學研究的中、英文

學術論文、研究動態、評述及書評。 

三、論文字數以一萬至兩萬字為宜，書評以三千至五千字為宜。 

四、來稿以國際慣例之匿名評審制度進行審閱，由編輯委員會根據論文內容

寄送兩位或以上專家，評審通過後刊載。採用與否，將以電子書函通知。作者請

自留底稿，來稿恕不退還。 

五、非經本刊同意，不接受任何已公開發表之稿件。如稿件在本刊審稿程序

中在他處發表，須來函聲明撤回。來稿經本刊接受後，非經本刊書面同意，不得

翻印、翻譯或轉載。 

六、編輯委員會對來稿有修改權，不願者請預先聲明。 

七、稿件中如有涉及版權部份（如圖片或較長引文），請事先徵得原作者或

出版者之書面同意，本刊不負版權之責。 

八、來稿請務必按照本刊撰稿格式寫作，且論文需附中英文篇名、中英文摘

要（各限三百字內）以及三至五個關鍵詞。撰稿格式請見本院官網：

http://jas.hkbu.edu.hk/。 

九、已獲接納刊載之文稿如因編輯技術問題而影響院刊出版進度，編委會有

權將稿件順延至下一期出版。 

十、來稿刊出後，本刊敬奉薄酬。作者獲贈當期院刊一本，不另附抽印本，

如有需要，敬請至本院官網下載電子文檔：http://jas.hkbu.edu.hk/。 

十一、來稿請以 Word 文檔形式，通過電子郵件寄至饒宗頤國學院編輯部郵

箱：jasbooks@project.hkbu.edu.hk。 
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Bulletin of the Jao Tsung-I Academy of Sinology 

Guidelines for Submission 

The Bulletin of the Jao Tsung-I Academy of Sinology is an annual journal founded by 

the Hong Kong Baptist University Jao Tsung-I Academy of Sinology, and edited and 

published in Hong Kong. The Bulletin is a bilingual publication, accepting articles and 

book reviews in both Chinese and English, and dedicated to classical Chinese studies.  

Articles generally should be 10,000 to 20,000 words and book reviews 3,000 to 5,000 

word sin length. Articles should be provided with Chinese and English abstracts of no 

more than 300 words, along with 3–5 keywords. Prospective authors should consult the 

style-sheet of the journal at: http://jas.hkbu.edu.hk/.  

All manuscripts should be submitted in Word e-copy. All articles are subject to 

anonymous peer review. The Editorial Board will invite two or more anonymous 

referees to review each submission. The Editorial Board also reserves the right to edit 

the manuscript further. If publication is delayed for technical reasons, an article may be 

held for a subsequent issue.  

Articles already published elsewhere in academic journals, online, or in any other form, 

will not be considered for publication with the prior consent of the Editorial Board. If 

a submission includes images, quotations, or other contents already under copyright, it 

is the responsibility of the author to obtain the relevant permissions.  

Contributors of articles and book reviews will receive a complimentary copy of the 

bulletin. Full texts of the published issues can be found at: http://jas.hkbu.edu.hk/.  

The articles can be submitted by email to BUJAS (jasbooks@project.hkbu.edu.hk). 


